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Brovst, 17.06.2021  

 
Mødegruppe:  Ungdomsskolebestyrelsen 
 
Mødested:   Saltum Ungdomsklub, Nolsvej 2 i Saltum  
 
Mødedato:   Torsdag den 10. juni 2021 
 
Mødetidspunkt:  Kl. 17.00 – 20.00 ca.   
 
Mødedeltagere: Kjeld Hedegård Nielsen, Kiki Bach, Pernille Hovaldt, 

Henrik Christensen, Christian Bols, Susanne Larsen 
Kristiansen, Michael Borg og Birgitte Leding Skøtt  

 
Afbud/fraværende: Katrine Lomborg, Sofie Madsen 

 
Som indledning gives en rundvisning i de nyrenoverede lokaler i 
Saltum-klubben. Herefter vil der blive serveres en let 

sommeranretning       

 
REFERAT 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
 

Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at dagsordenen godkendes. 

 
Beslutning: 
Godkendt. 
 

2) Godkendelse af referat af mødet 10. marts 2021 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at referatet godkendes. 
 
Beslutning: 
Godkendt 
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3) Status på Jammerbugt Ungdomsskole 
 

Orienteringspunkter: 
Der gives fra politisk side en status på relevante beslutninger for Ungdomsskolen. 
Ungdomsskolelederen giver en status på Ungdomsskolen, og Ungerådsformanden giver 
status på sit område. 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at status tages til efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 

 
 
 

Fra politisk side: 

• Der er fokus på at hjemtage børn/unge som en kommunal opgave i stedet for 
en privat. Helt konkret er der peget på Ungdomsskolen, som en aktør ind i 
dette, og som står for undervisningen af unge (der er pt 6 unge i spil, men det 
er kun et udspil). Vigtigt at der følger midler med til sådan en opgave. Michael 
skal deltage i et møde vedr dette 15/6. Ungdomsskolebestyrelsen ønsker at 
Ungdomsskolen er med i beskrivelsen af dette tilbud – og er aktiv ind i den 
indledende proces. 

 
Ungdomsskolelederen: 

• I og med at Katrine Ørvad Jensen er stoppet i Ungdomsskolen har der i den 
seneste tid været fokus på at få hendes opgaver fordelt. Der bliver ikke ansat 
en ny leder, men i stedet vil der kigges ind i konkrete opgave, der skal løftes i 
den kommende tid fx makerspace – og blive ansat en, der har kompetencer i 
den retning. 

• Aabybro Klubben er flyttet i nye midlertidige lokaler overfor DGI Huset, Jens 
Møllersvej 10. 

• Der er gang i de sidste kataloghold for foråret – stor interesse. 

• Lige pt. bookes der skoleforløb samt valgfag for kommende skoleår. Især 
skoleforløb er der stor rift om. Ønske: Der skal kigges på valgfagspakken og 
laves en evaluering i efteråret mhp at kortlægge hvilke behov, der er på 
skolerne fremover i forhold til valgfag. 

• Sommeraktiviteter i uge 26 arbejdes der med pt. Og planen er også at der 
åbnes op for sommerklub i uge 27 og 28. 

 
Status taget til efterretning. 
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4) Bevilling puljeklubber 2021/2022 
 
Sagsfremstilling: 
Ungdomsskolebestyrelsen skal bevilge tilskud til Puljeklubber på baggrund af de 
indkomne ansøgninger. Ansøgningerne – samt årsberetninger for 2020/2021 medsendes 
dagsordenen.  
Er der ønske om at se regnskabet samt vedtægter for de forskellige ansøgere, kan dette 
naturligvis fremsendes, ellers medbringes det på selve mødet. Vi har fået samme 
ansøgninger som i 2020/2021. 
Grundet Covid-19 har der ikke været afholdt mange aktiviteter, hvorfor et par af ansøgerne 
har givet udtryk for, at de ønsker at videreføre de allerede modtagne midler – og dermed 
ikke søge om et nyt beløb for kommende år. Det fremgår af nedenstående: 
 
 

Ansøger Ansøgt beløb Fik bevilget 
2020/2021 

Ønsker at 
overføre beløb 
fra 2020/2021 

IF Fremad Nørhalne  2 kr.* 70.000 kr. 70.000 kr. 

Lunden 45.000 kr. 45.000 kr.   

Ørebro 35.000 kr. 35.000 kr.  

Hjortdal Miniklub  25.000 kr. 25.000 kr. 

Thorup/Klim Klub 25.000 kr.  25.000 kr.   

*forklaring følger på mødet 
  
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Afhængig af beslutninger på mødet. 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at bestyrelsen drøfter samt tager stilling til de ansøgte 
beløb. 
 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
De ansøgte beløb godkendes. 
Der åbnes op for en efterårspulje i lighed med sidste år. Tilmeldingsfrist for 
efterårspuljen: 15. november 2021. 
 

5. Budget/økonomi 
 
Sagsfremstilling: 
Ungdomsskolelederen giver en status på budget /økonomi med henblik på aktiviteter i 
efteråret.  
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Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Afhængig af beslutninger på mødet. 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at bestyrelsen drøfter det fremlagte. 
 
 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Status givet og taget til efterretning. 
 
I kommende skoleår skal der sættes ekstra fokus på ungedemokrati. Ønske om at 
man kan tematisere bestemte områder, som de unge brænder for, som eksempelvis 
”natur/bæredygtighed”. Det skal være muligt at tage del i noget, som de enkelte 
unge har interesse i. 
 

6. Evt. 
Konkret forespørgsel om et værested for de ældste unge i Fjerritslev. Kan man gøre 
noget i den sammenhæng?  
Der ønskes et oplæg på, hvordan vi kan få de ældste til at komme i klub, eller om 
der i det hele taget skal laves en større opdeling mellem de yngre og ældre unge. 


